

NOTICE 通告

PDC-2025-N191

致瑜翠園各住戶：

前閘車輛出入閘讀卡器恢復正常運作

茲通知各住戶，承辦商已完成更換前閘車輛出入閘讀卡器，現已恢復正常運作。各車輛可如常使用智能閘卡進出屋苑。

為確保行車通道暢通，敬請各車主自行使用智能閘卡出入。

感謝各住戶於讀卡器停用期間的體諒與配合。如發現智能閘卡未能正常運作或任何查詢，請於辦公時間內致電 2458 7256 與本處職員聯絡。



瑜翠園服務處 啟

2025年12月17日

To: All residents of Peridot Court

Date: 17 December 2025

Resumption of Normal Operation of Long-Range Vehicle Reader at Front Gate

Please be informed that the replacement of Long-Range Vehicle Reader at Front Gate was completed, the reader has now resumed normal operation. All vehicles may enter and exit the estate as usual by tapping the access card.

To ensure the smooth flow of traffic, residents are kindly requested to use the access card when entering or exiting the gate.

Thank you for your understanding and cooperation during the suspension period of the reader. Should any access cards fail to function properly or for any enquiries, please contact our staff at 2458 7256 during office hours.

Peridot Court
Management Services Office

通告張貼至 24-12-2025
This notice will be posted until 24 December 2025



此通告可於生活樂應用程式上瀏覽。版權所有，不得轉載。

This notice can be read on Live e-easy app. All rights reserved.

詳情請瀏覽網站：www.peridotcourt.info

Visit the estate website for details. Website: www.peridotcourt.info